



CROn

Community Run ធ្វើជាម្ចាស់មិនមែនដើម្បីរកប្រាក់ចំណេញទេ។



CROn (Community Run Owned not for profit) ជំនួសសម្រាប់ប្រាក់ចំណេញ គំរូអាជីវកម្មរបស់ម្ចាស់ឯកជន។ អាជីវកម្មឯកជន ដែលរកប្រាក់ចំណេញត្រូវបានជំនួសដោយគ្មានសំណង។ លើសពីនេះ ពួកគេត្រូវបានដកហូតទ្រព្យសម្បត្តិ និងកាត់ទោស MS R6 !

CROn ជំនួសអង្គការដំណើរការរបស់រដ្ឋ។ នោះគឺគ្មានប្រសិទ្ធភាព ច្របូកច្របល់ មិនផ្អែកលើតម្រូវការសហគមន៍ទេ។ អង្គការទាំងនេះ ក្លាយជា CROn ឬដំណើរការដូច CROn ដោយប្រើ DmC (គណៈកម្មាធិការធ្វើសេចក្តីសម្រេច)។

សូមស្វាគមន៍មកកាន់ពិភពដ៏អស្ចារ្យនៃអាជីវកម្មសហគមន៍ 0%0%0%0%0%0%0%0%

ថតឯកសារ៖

- > ទិដ្ឋភាពទូទៅ
 - > DmC (គណៈកម្មាធិការធ្វើសេចក្តីសម្រេច)
 - > ការអធិស្ឋាន CROn
 - > សូចនាករការអនុវត្តអាជីវកម្ម
 - > ការបែងចែកប្រាក់ចំណូល
 - > សារពើភ័ណ្ណ
 - > ដឹកទំនិញ
 - > សេដ្ឋកិច្ចនៃមាត្រដ្ឋាន
 - > គណនេយ្យ CROn
 - > CROn Cluster
 - > អាជីព CROn
- > គំនិត, លេខ
- > N- ជារង្វាស់

CROn (Community Run Owned not for profit) គំរូអាជីវកម្មរបស់ Universe Custodian Guardians ដែល ជំនួសអង្គការគ្រប់គ្រងដោយរដ្ឋ និងគំរូអាជីវកម្មសិទ្ធិឯកជន។

មូលធននិយមគឺអសីលធម៌ ការកេងប្រវ័ញ្ចដោយលោភលន់ ឈ្នានីស ការរកប្រាក់ចំណេញដោយបារាំងស៊ីត ការប្រឆាំង 1 ព្រះ ឧក្រិដ្ឋជន 'MS R6' ។ មូលធននិយមមិនមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីក្លាយជាទេវតា (អមតៈ) ទេ។ លទ្ធិកុម្មុយនិស្តដែល គ្រប់គ្រងដោយអ្នកបច្ចេកទេសគ្មានសមត្ថភាព ការិយាល័យតែមួយមិនអាចទទួលយកបាន! កុម្មុយនិស្តមិនមានលក្ខណៈ គ្រប់គ្រាន់ទេ។

ក្លាយជាទេវតា! CRON ជំនួស និងធ្វើឱ្យ 'មូលធននិយម និង កំរិតអាជីវកម្មរបស់កុម្មុយនិស្ត!!

បង្កើត CRON

Shire' រៀបចំ 'CRON' ។ អង្គការគ្រប់គ្រងដោយរដ្ឋត្រូវបានបំប្លែងទៅជាប្រតិបត្តិការជា ក 'CRON' ។ កម្មសិទ្ធិឯកជនត្រូវបានរឹបអូសដោយគ្មានសំណង ហើយត្រូវបានបំប្លែងទៅជា 'CRON'។

សហគមន៍ 'C' គឺជា 'Shire' ។

'R' ដំណើរការដោយ 'DmC' (គណៈកម្មាធិការធ្វើសេចក្តីសម្រេចនៃ 7) ។

'O' ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ កម្មករ (wmmw) ដែលបានទទួលប្រាក់ឈ្នួល ជាអ្នកស្ម័គ្រចិត្តដែលមិនមានប្រាក់ខែ។

'n' មិនមែនសម្រាប់ប្រាក់ចំណេញទេ។

អង្គការ CRON ត្រូវតែគ្រប់គ្រង។ ភាពជាអ្នកដឹកនាំតែមួយ គឺជាបឋមផ្តាច់ការ។ ការដឹកនាំដោយ គណៈកម្មាធិការគឺយុត្តិធម៌។

CRON DmC ប្រើសូចនាករប្រតិបត្តិការអាជីវកម្ម និង មតិកែលម្អពីម្ចាស់ភាគហ៊ុនទាំងអស់សម្រាប់ការសម្រេចចិត្ត។



'DmC' (គណៈកម្មាធិការធ្វើសេចក្តីសម្រេច) មានសមាជិកចំនួន 7 រូប៖ Coordina-tor, Treasurer, Go for, 4 Trustee។

CRON DmC គឺត្រូវប្រើ bpI (អាជីវកម្ម សូចនាករការអនុវត្ត), Jic (គ្រាន់តែក្នុងករណី), Es (សេដ្ឋកិច្ចនៃមាត្រដ្ឋាន) ។

ផ្ទៃខាងក្រោយ៖

Shire កាន់កាប់ដី និងអគារទាំងអស់ ផ្តល់អគារទាំងអស់ ឧបករណ៍ប្រើប្រាស់ (ថាមពល, លូទឹក) ការថែទាំដោយប្រើ CRON's ។ CRON នីមួយៗមាន 'ជួល កិច្ចសន្យាត្រូវបានចរចាឡើងវិញរៀងរាល់ 7 ឆ្នាំម្តងដោយ Shire ។ CRON នីមួយៗមាន 'កិច្ចសន្យាអាយុយើង' ដែលត្រូវបានចរចា ឡើងវិញរៀងរាល់ 7 ឆ្នាំម្តងដោយ Shire ។

កិច្ចសន្យាជួល (ដី អគារ) មានកំណត់ថ្លៃសេវាត្រូវបង់ស្មើគ្នារៀងរាល់ ៤ សប្តាហ៍ (NATm) ។ កិច្ចសន្យាប្រើប្រាស់ (ថែទាំ អគារ) ថ្លៃ ប្រើប្រាស់ (ប្រែប្រួល) ត្រូវបានបង់រៀងរាល់ 4 សប្តាហ៍។

គម្រោង ឬសេវាកម្មគម្រោង ធំៗ ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងច្រើនជាង 1 Shire ទាមទារ CRON ដាច់ដោយឡែកជាច្រើន ដើម្បីសហការ (CRON Cluster) ។ CRON

ចង្កោមគឺជាការប្រមូលផ្តុំនៃ CRON សហការគ្នាទៅវិញទៅមកនៅក្នុងអតិថិជន, ទំនាក់ទំនងអ្នកផ្គត់ផ្គង់។ ឧទាហរណ៍៖ គ្រាប់ថ្នាំបំប៉នវីតាមីន' (ផលិតផល)។

CRON ពាក់ព័ន្ធ៖ ការថែទាំថ្លៃ ការផលិត ទីផ្សារ ការថែទាំ អ្នកផលិត Pri-mary ការអភិវឌ្ឍន៍ស្រាវជ្រាវ ការលក់រាយ។

CRON ដែលជាផ្នែកមួយនៃ CRON Cluster ត្រូវការ DmC របស់ពួកគេ ដើម្បីទំនាក់ទំនង។ គ្នា។ DmC ផ្តល់សិទ្ធិអំណាច (ការសម្រេចចិត្ត) មនុស្ស 1 នាក់ដើម្បីតំណាងឱ្យ CRON របស់ពួកគេក្នុងការចាប់អារម្មណ៍នៅក្នុង CRON Cluster ។ CRON ណាមួយដែលមិនផ្តល់ការសម្រេចចិត្ត អ្នកតំណាងត្រូវបានដកចេញពី Cluster ហើយជំនួសដោយមួយផ្សេងទៀត។

មានតែម្ចាស់បុគ្គលិក និងអ្នកស្ម័គ្រចិត្តប៉ុណ្ណោះ។ ម្ចាស់និយោជិកស្ថិតនៅលើ 'wmw' អ្នកស្ម័គ្រចិត្តមិនមានប្រាក់ខែទេ ប៉ុន្តែទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ដឹកជញ្ជូន។ អត្ថប្រយោជន៍ស្ម័គ្រចិត្ត និង wmw ត្រូវបានកំណត់ដោយរដ្ឋាភិបាលខេត្ត។

DmC (គណៈកម្មាធិការធ្វើសេចក្តីសម្រេច)

នៅពេលដែលមនុស្សមួយក្រុមជួបជុំគ្នា ពួកគេស្វែងរកភាពជាអ្នកដឹកនាំ។ ភាពជាអ្នកដឹកនាំតែមួយ គឺជាបឋមប្រធានការ។ ការដឹកនាំដោយគណៈកម្មាធិការគឺយុត្តិធម៌។ CROn organi-zation ត្រូវបានគ្រប់គ្រង៖ 'DmC' ត្រូវបានជ្រើសរើសជារៀងរាល់ឆ្នាំ។

DmC (គណៈកម្មាធិការធ្វើសេចក្តីសម្រេច) មានសមាជិកចំនួន ៧ រូប៖ អ្នកសម្របសម្រួល ការប្រជុំជាប្រធាន មាន ២ សំឡេង ជ្រើសរើសតំណាងឱ្យការគ្រប់គ្រង។

ហិរញ្ញិក ប្រធាន អនុប្រធាន មាន 1 សម្លេង ជ្រើសរើសដោយ សៀវភៅបញ្ជី
តំណាងឱ្យពួកគេ។

Go-for, រក្សានាទីមានការបោះឆ្នោត 1 ជ្រើសរើសដោយបុគ្គលិកការិយាល័យដើម្បីតំណាងពួកគេ។

អ្នកទទួលបន្ទុក មានការបោះឆ្នោតចំនួន 1 ជ្រើសរើសដោយបុគ្គលិកមិនមែនការិយាល័យដើម្បីតំណាងពួកគេ។

Trustee, មាន 1 votes, ជ្រើសរើសដោយអតិថិជនដើម្បីតំណាងឱ្យពួកគេ។

អ្នកទទួលបន្ទុក មានការបោះឆ្នោតចំនួន 1 ដែលត្រូវបានជ្រើសរើសដោយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ដើម្បីតំណាងពួកគេ។

Trustee, មាន 1 votes, ជួលអ្នកប្រឹក្សាច្បាប់។

ចំណាំ! DmC អាចអញ្ជើញមនុស្សមកពីខាងក្នុង ឬខាងក្រៅអង្គភាព ដើម្បីផ្គត់ផ្គង់ព័ត៌មានឯកទេសដល់គណៈកម្មាធិការ ។ ពួកគេមិនមានសិទ្ធិបោះឆ្នោតទេ។

រាល់ការប្រជុំចាប់ផ្តើមដោយការអធិស្ឋាន៖ CROn DmC

ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើត

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត ណែនាំយើងក្នុងការសម្រេចចិត្តរបស់យើង យើងនឹងធ្វើការសម្រេចចិត្តដែលផ្តល់ប្រយោជន៍ដល់មនុស្សជាតិ ការសម្រេចចិត្តរបស់យើង ព្យាយាមធ្វើសមភាពកម្មជាមួយនឹងលំនៅ ការសម្រេចចិត្តរបស់យើងមិនមានលទ្ធផលអាក្រក់ យើងនឹងក្លាយជា មានប្រយោជន៍ចំពោះសហគមន៍ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ គណៈកម្មាធិការគឺបោះឆ្នោតលើរាល់ការសម្រេចចិត្តដែលបានធ្វើឡើងមុនពេលអនុវត្ត។ ការបោះឆ្នោតចំនួន 5 ត្រូវការជាចាំបាច់សម្រាប់ចលនាដើម្បីទទួលបានជោគជ័យ។ សមាជិកគណៈកម្មាធិការដែលមិនអាចចូលរួមអាចផ្តល់ប្រកស៊ីដល់សមាជិកគណៈកម្មាធិការផ្សេងទៀត។



គណៈកម្មាធិការធ្វើសេចក្តីសម្រេចចិត្តនេះគ្រប់គ្រងដោយការអនុម័តវិធីសាស្ត្រជាប្រព័ន្ធ និងទ្វេដង។ ដោយប្រើវិធីសាស្ត្រសាមញ្ញ និងអនុញ្ញាតឱ្យរួចរាល់

លទ្ធភាពនៃការចម្លង និងការផ្លាស់ប្តូរគ្នា (គំរូសម្រាប់គោលបំណងដដែលៗ) ។

គណៈកម្មាធិការនេះមានភាពបត់បែន ឆ្លើយតបទៅនឹងការផ្លាស់ប្តូរកាលៈទេសៈ ផ្លាស់ប្តូរយុទ្ធសាស្ត្រនៅពេលសមស្រប ចាប់យកឱកាសថ្មីៗនៅពេលពួកគេកើតឡើង។

បន្ទាប់ពីការបង្កើតគោលបំណងសំខាន់នៃអង្គការ (ហេតុផលសម្រាប់អតីតវត្តមាន) ។ ការបំបែកគោលបំណងទាំងនេះនឹង បង្កើតគោលបំណងការងារ (គោលដៅតូចៗដែលមានបន្ទាត់ពេលវេលា)។ ទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជូនទៅក្រុមការងារដែល អនុវត្តគោលបំណងទាំងនេះ និងផ្តល់មតិត្រឡប់ទៅកាន់គណៈកម្មាធិការ។

សមាជិកក្រុមការងារត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យស្វែងរកវិធីថ្មីនៃដំណោះស្រាយថ្មីចំពោះបញ្ហាប្រឈមចាស់។ DmC spongelike ស្រូបយកមតិកែលម្អពីក្រុមការងារ អតិថិជន និងអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួន។ ការប្រើប្រាស់ទិន្នន័យនេះនៅក្នុង ដំណើរការធ្វើការសម្រេចចិត្តនាពេលអនាគតរបស់វា។

ការគ្រប់គ្រងទម្រង់ DmC បន្ទាប់មក៖ បង្កើត

គោលបំណងចម្បង៖ បង្កើតគំរូ។

បង្កើត គោលបំណងការងារ៖ គោលដៅតូចជាមួយបន្ទាត់ពេលវេលា បង្កើតគំរូ បង្កើត ក្រុមការងារ ដើម្បីអនុវត្ត

គោលបំណងការងារ។

ទទួលបានមតិកែលម្អ៖

ក្រុមការងារ (ការអនុវត្ត បញ្ហា គំនិតកែលម្អ)។ Custom-ers (សេវាកម្មអតិថិជន ការធានា គំនិតកែលម្អ) អ្នកផ្គត់ផ្គង់ (ការបញ្ជាទិញ ការសហការរៀបចំផែនការទៅមុខ គំនិតកែលម្អ)។

ស្រូបយក មតិ កែលម្អ (វាយតម្លៃ ឆ្លើយតប រង្វាន់)។

វាយតម្លៃ សូចនាករប្រតិបត្តិការអាជីវកម្ម។

ធ្វើសវនកម្ម 6 ជំហានមុន។

DmC, ប្រើសូចនាករការអនុវត្តអាជីវកម្ម (bpi): ប្រចាំខែ ធ្វើការចេញនូវសូចនាករ

ការអនុវត្តអាជីវកម្ម (bpi)។

ប្រៀបធៀប ខែបច្ចុប្បន្ន (bpi) ជាមួយខែមុន តើខុសគ្នាត្រង់ណា? ចាំបាច់ត្រូវចាត់វិធានការណាមួយ? បាទ យកវា។

ប្រៀបធៀប ខែបច្ចុប្បន្ន (bpi) ជាមួយនឹងពេលវេលាដូចគ្នាកាលពីឆ្នាំមុន។ ការផ្លាស់ប្តូរណាមួយ ហេតុអ្វី?

ប្រៀបធៀប ខែបច្ចុប្បន្ន (bpi) ជាមួយនឹងផែនការប្រចាំត្រីមាស និងប្រចាំឆ្នាំ។ វាយតម្លៃការប្រៀបធៀប ប្រសិនបើសកម្មភាព ចាំបាច់។ យកវា។

ប្រៀបធៀប ខែបច្ចុប្បន្ន (bpi) ជាមួយមធ្យមភាគឧស្សាហកម្ម មានបំណងលើសពីមធ្យម លើសពីលទ្ធផលជាមធ្យម សរសើរក្រុមការងារ និងគណៈកម្មាធិការគ្រប់គ្រង។ អរគុណអតិថិជន និងអ្នកផ្គត់ផ្គង់។ លទ្ធផលជាមធ្យមខាងក្រោមធ្វើឱ្យ មានការផ្លាស់ប្តូរគណៈកម្មាធិការគ្រប់គ្រង។

WCm Working Capital ជាង្វាន់នៃដំណោះស្រាយរយៈពេលខ្លី៖

'ការវាស់វែងដើមទុនធ្វើការ' (WCm) = ទ្រព្យសកម្មបច្ចុប្បន្ន : បច្ចុប្បន្ន

'ប័ណ្ណភាគហ៊ុន' បន្ទាប់ពីរាល់ការទិញភាគហ៊ុនប្រចាំខែ (ការបាត់បង់ ខូច)។ សារពើភ័ណ្ណដែលនៅក្នុងស្តុកសម្រាប់រយៈពេល 14 ខែ ត្រូវបានផ្លាស់ទីចេញ (បរិច្ចាគ ..) ។ សារពើភ័ណ្ណ oS1 Jic ចេញទៅរួមបញ្ចូលការផ្លាស់ចេញ 'ស្តុកចាស់ បំផុត ទី 1 ' ។

សារពើភ័ណ្ណ EsIo Jic រួមបញ្ចូល 'សេដ្ឋកិច្ចនៃការបញ្ជាទិញសារពើភ័ណ្ណ' ។

សារពើភ័ណ្ណ Jic រួមបញ្ចូលការរក្សាទុកម្រិតភាគហ៊ុនប្រចាំខែដោយផ្អែកលើ ' ការចេញ ជាមធ្យម ប្រចាំខែមុន (Imao)' និង ' ឆ្នាំមុន ជាមធ្យម ប្រចាំខែ ដូចគ្នា (lysmao)' ។

ការបញ្ជាទិញ៖ បង្កើតទំហំនៃការបញ្ជាទិញប្រចាំខែដោយប្រៀបធៀប 'Imao' និង 'lysmao' ។ ទទួលបានសម្រង់៖ ប្រើការ បញ្ជុះតម្លៃបរិមាណធំជាង EsIo (សេដ្ឋកិច្ចនៃការបញ្ជាទិញសារពើភ័ណ្ណខ្នាតធំ)។ បញ្ចូលការបញ្ជាទិញប្រចាំខែ។

ការធ្វើ សារពើភ័ណ្ណ៖ ត្រូវប្រាកដថាការដឹកជញ្ជូនរបស់អ្នករួចរាល់នៅពេលមកយក។ តើវាអាចទប់ទល់នឹងការធ្វើដំណើរបានឬទេ? តើ ឯកសារទាំងអស់នៅទីនោះ អនុលោមតាមការអនុវត្តអាជីវកម្មល្អ លិខិតអនុញ្ញាត លក្ខខណ្ឌច្បាប់ ...

រួមបញ្ចូល៖ សូមអរគុណ ការផ្តល់ជូនពិសេស គំរូសាកល្បង កាតាឡុក... ធានាបាននូវឯកសារចុះហត្ថលេខាលើការផ្ទេរទំនិញទៅកាន់អ្នក ចែកចាយ។

ការដឹកជញ្ជូនទំនិញ (ផ្លូវដែកដោយឥតគិតថ្លៃ ..): ការដឹកជញ្ជូនគឺជាការចំណាយអាជីវកម្មដ៏ធំបំផុត 1 ។

អាជីវកម្មរបស់អ្នកត្រូវការអ្នកដឹកជញ្ជូនទំនិញដែលមានសមត្ថភាព ជាមួយនឹងចំណេះដឹងជិតស្និទ្ធក្នុងការដឹកជញ្ជូនទំនិញ មាន ទំនាក់ទំនងល្អជាមួយឧស្សាហកម្មដឹកជញ្ជូន។

ការដឹកជញ្ជូនទំនិញមិនខូច និងទាន់ពេលវេលា លើកកម្ពស់ទំនាក់ទំនងអតិថិជនល្អ។ ប្រព័ន្ធដឹកជញ្ជូនណាដែលត្រូវប្រើ គឺជាការសម្រេច ចិត្តអាជីវកម្មដឹកជញ្ជូនដ៏សំខាន់។ មាននៅក្នុងផ្ទះឬប្រភពចេញ។

ប្រព័ន្ធដឹកជញ្ជូនដែលបំពេញតម្រូវការរបស់អតិថិជនគឺជា ជម្រើស ទី 1 ។

ការពិតនៃការចំណាយអាចរារាំងការអនុវត្ត ជម្រើស ទី 1 ។ ការសម្របសម្រួលរវាងការពេញចិត្តរបស់អតិថិជន និងតម្លៃសមរម្យគឺ ចាំបាច់។

នៅពេលចេញប្រភពដឹកជញ្ជូន ទាញយកអត្ថប្រយោជន៍ពី ការបញ្ជុះតម្លៃ 'Es' (សេដ្ឋកិច្ចនៃមាត្រដ្ឋាន) និងអត្ថប្រយោជន៍ផ្សេងទៀត។

សម្រាប់ការដឹកជញ្ជូនទំនិញចូលមក ជឿទុកចិត្តលើអ្នកធ្វើ ដើម្បីជ្រើសរើសវិធីសាស្ត្រនៃការដឹកជញ្ជូន តាមលទ្ធភាពដែលអាចធ្វើទៅបាន។ កុំបង់ប្រាក់ ឱ្យអ្នកដឹកជញ្ជូន។ នៅពេលទទួលយកទំនិញប្រើប្រាស់ នីតិវិធី In-ventory ។

ITm Inventory Turnover ជារង្វាស់នៃប្រសិទ្ធភាព។

'រង្វាស់ចំណូលសារពើភ័ណ្ណ' (ITm) = កម្រិតសារពើភ័ណ្ណសរុប / កម្រិតអាយុសារពើភ័ណ្ណ ដែលលទ្ធផលត្រូវបានប្រៀបធៀបជាមួយ អាយុជាមធ្យមនៃឧស្សាហកម្ម។ លើសពីមធ្យមភាគឧស្សាហកម្មគឺចង់បាន។

Es Economies of scale អាជីវកម្ម

ត្រូវការរក្សាតម្លៃក្នុងមួយឯកតានៅកម្រិតមធ្យមទាបរបស់វា។ វា អនុវត្តចំពោះសារពើភ័ណ្ណ ការផលិត សេវាកម្មដែលបានបង្ហាញ ទីផ្សារ ចង្កោម ការគ្រប់គ្រងចង្កោម ការបណ្តាក់ទុនរួមគ្នា ការរួមបញ្ចូលគ្នានៃការផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម។

សារពីភ័ណ្ណ៖ ទទួលបានសម្រង់ (ក) ការបញ្ជាទិញដោយប្រើ (អេស) ការបញ្ជុះតម្លៃបរិមាណធំជាង។ ឬ (ខ) ការបញ្ជុះតម្លៃលំដាប់ ចង្កោម (បញ្ជាទិញគ្រឿងផ្សេងគ្នាជាមួយនឹងការបញ្ជាទិញដូចគ្នា)។

ការផលិត៖ ក្នុងការផលិតថ្លៃដើមថេរគឺត្រូវធ្វើការបង្កើតជាថេរ។ (a) ថេរនេះអាចត្រូវបានចែករំលែកនៅលើពេលវេលាផលិតកម្ម។ ការផលិតបានយូរជាងនេះ តម្លៃឯកតាមធ្យម (Es) ទាបជាង។ (ខ) តម្លៃឯកតានៃការស្នាក់នៅថេរគឺខ្ពស់នៅពេលចាប់ផ្តើមផលិតកម្ម។ នៅពេលដែលផលិតកម្មកើនឡើង (សេដ្ឋកិច្ចនៃទំហំចាប់ផ្តើម) តម្លៃឯកតាថយចុះ។

ការធ្វើទីផ្សារតាមចង្កោម៖ ការធ្វើទីផ្សារតាមចង្កោមរួមបញ្ចូលនូវពហុមេខៀ (បោះពុម្ព អេឡិចត្រុង ផ្ទាំងប៉ាណូ ការបង្ហាញ..) ការធ្វើទីផ្សារដោយ ប្រើ យុទ្ធសាស្ត្រទីផ្សារ ម្តងហើយម្តងទៀត (ម្តងហើយម្តងទៀត ..) ដើម្បីកាត់បន្ថយថ្លៃដើម (Es)។ នេះនាំមកនូវការរីក រាលដាល ពីសេដ្ឋកិច្ច ត្រានៃមាត្រដ្ឋាន ទី 1 ដែលរីករាលដាលនៅលើប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយផ្សេងៗ និង 2 ពាក្យដដែលៗ។ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ 1 អាចត្រូវបានប្រើ ប៉ុន្តែ គឺជាកត្តាចាំបាច់។ ពាក្យដដែលៗ

ការគ្រប់គ្រងចង្កោម៖ ប្រសិនបើនាយកដ្ឋានមានទំនាក់ទំនងគ្រប់គ្រាន់ក្នុងសកម្មភាពរបស់ពួកគេ។ បញ្ចូលគ្នា (ក្រុមការងារ ការគ្រប់គ្រង..) សកម្មភាពពាក់ព័ន្ធ និងកាត់បន្ថយការចំណាយលើឯកតា (Es)។

ការបណ្តាក់ទុនរួមគ្នា៖ អង្គការពងករាជ្យចំនួន 2 អាចចូលរួមសកម្មភាពដើម្បីកាត់បន្ថយថ្លៃដើម (Es)។

ការរួមបញ្ចូលគ្នា៖ ការរួមបញ្ចូលគ្នានៃអង្គការពងករាជ្យចំនួន 2 គួរតែកាត់បន្ថយតម្លៃឯកតា (Es)។

CROn Bookkeeping CROn Asset

Register: ឈ្មោះទ្រព្យសកម្ម គោលបំណងរបស់វា កាលបរិច្ឆេទទទួលបាន ការចំណាយទាំងអស់ដែលកើតឡើង ទទួលបានការប្រើប្រាស់រួចរាល់ កាលបរិច្ឆេទចាប់ផ្តើមប្រើប្រាស់វា។ កាលបរិច្ឆេទនៃសេវាកម្ម។ កាលបរិច្ឆេទជួសជុល។ កាលបរិច្ឆេទឈប់ប្រើប្រាស់ ហេតុផល កាលបរិច្ឆេទនៃការ បោះចោល។

CROn Liability Register: ឈ្មោះនៃការទទួលខុសត្រូវ គោលបំណងរបស់វា កាលបរិច្ឆេទទទួលបានការចំណាយទាំងអស់ដែលកើតឡើង ទទួល , បានការប្រើប្រាស់រួចរាល់ កាលបរិច្ឆេទចាប់ផ្តើមប្រើប្រាស់វា។ ឡើងវិញ ducing សមតុល្យ (រំលោះ) ។ កាលបរិច្ឆេទទាត់ពេញលេញ។

ចុះឈ្មោះវិក្កយបត្រ CROn: ឈ្មោះវិក្កយបត្រ គោលបំណងរបស់វា កាលបរិច្ឆេទដែលបានទទួល តើវាត្រូវបានផុតកំណត់។ កាលបរិច្ឆេទបង់ប្រាក់។ ចំណាំ! មតិយោបល់លើវិក្កយបត្រដែលមានបញ្ហា។

ការចុះឈ្មោះប្រាក់ចំណូល CROn: ចំនួន, ប្រភេទការទូទាត់, កាលបរិច្ឆេទ, ទំនិញ, សេវាកម្ម, លេខប្រតិបត្តិការ។ ការប្រមូលផ្តុំសរុប។

ចំណាំ! មតិយោបល់លើចំនួនទឹកប្រាក់សងប្រាក់វិញ។

CROn ចំណូលដែលមិនទាន់បានចុះឈ្មោះ: ឈ្មោះអតិថិជន លេខវិក័យប័ត្រ ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលត្រូវបង់ កាលបរិច្ឆេទ ផុតកំណត់។ កាលបរិច្ឆេទបានទទួល។ ចំណាំ! ធ្វើមតិលើចំនួនហួសកាលកំណត់។

CROn Income / Expenses Statement: ការចុះឈ្មោះប្រាក់ចំណូលសរុប - Total Bills Register = Break even ឱនភាព ឬអតិថិក។ ចំណាំ! អាចមានមតិពន្យល់។

សេចក្តីថ្លែងការណ៍សមធម៌ CROn៖ ទ្រព្យសកម្មសរុប - បំណុលសរុប = CROn
សមធម៌។ ចំណាំ! អាចមានមតិពន្យល់។

មូលដ្ឋាន!

កត់ត្រាទុកក្នុងបញ្ជី៖ ព្រឹត្តិការណ៍អតីតកាល បង្ហាញទិន្នន័យនេះ។ ប្រហែលជាមានការបញ្ចេញមតិយោបល់ពីមុន

រក្សាសិទ្ធិ ឆន្ទៈ សិទ្ធិប៉ាតង់ មិនអាចទទួលយកបានទេ។

ប្រាក់បញ្ញើ រំលោះ ការបង់ប្រាក់ជាមុន ធាតុបញ្ជ្រាស មិនត្រូវបានប្រើទេ។

CROn មិនធ្វើការបរិច្ចាគទេ។ CROn មិនឧបត្ថម្ភទេ។

ការចុះឈ្មោះត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពប្រចាំសប្តាហ៍។ ភាពញឹកញាប់នៃសេចក្តីថ្លែងការណ៍អាស្រ័យលើរបៀប
រស់ CROn គឺ។ សេចក្តីថ្លែងការណ៍ប្រចាំឆ្នាំគឺជាកាតព្វកិច្ច។

CROn Cluster ក្រុមនៃកិច្ចសហប្រតិបត្តិការរបស់ CROn ។

អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ហៅ CROn ដាច់ដោយឡែកជាច្រើនដែលសហការ
បម្រើខេត្តទាំងមូល (កុលសម្ព័ន្ធ): 'CROn Cluster' ។ ជំនួស CROn Cluster
លោកលន់ ប៉ារ៉ាស៊ីត ហោហៅ រកប្រាក់ចំណេញជាតិ ឬអង្គការពហុជាតិ។ CROn Cluster ជំនួសអង្គការគ្រប់គ្រងដោយរដ្ឋ។

គម្រោង ឬគម្រោងធំៗ សេវាកម្មដែលពាក់ព័ន្ធនឹងច្រើនជាង 1 Shire ទាមទារ CROn ដាច់ដោយឡែកជាច្រើន ដើម្បីសហការ
(Cluster CROn) ។

CROn Cluster គឺជាការប្រមូលផ្តុំនៃ CROn ដែលសហការគ្នាទៅវិញទៅមកក្នុងទំនាក់ទំនងអតិថិជន និងអ្នកផ្គត់ផ្គង់។
ឧទាហរណ៍៖ 'គ្រាប់ថ្នាំបំប៉នវីតាមីន'

(ផលិតផល) ។ CROn ពាក់ព័ន្ធ៖ ការចែកចាយ ការផលិត ទីផ្សារ
ការរចនា អ្នកផលិតចម្បង ការស្រាវជ្រាវ ការអភិវឌ្ឍន៍ ការលក់រាយ។

CROn ដែលជាផ្នែកមួយនៃ CROn Cluster ត្រូវការ DmC របស់ពួកគេ ដើម្បីទំនាក់ទំនង។ គ្នា។
DmC ត្រូវតែផ្តល់សិទ្ធិអំណាច (ការសម្រេចចិត្ត) មនុស្ស 1 នាក់ ដើម្បីតំណាងឱ្យ CROn របស់ពួកគេ។
ចំណាប់អារម្មណ៍នៅក្នុង CROn Cluster ។ CROn ណាមួយដែលមិនផ្តល់តំណាងធ្វើការសម្រេចចិត្តគឺត្រូវដកចេញពី Cluster
ហើយដាក់ម្តងទៀតដោយមួយផ្សេងទៀត។

CROn អាចនឹងចង់ដោះស្រាយជាមួយនឹងរដ្ឋាភិបាលខេត្ត និងឬស្ថាប័នរបស់ខ្លួន (ឧបករណ៍ប្រើប្រាស់...)។ មានតែក្រសួង
ស្ថាប័នរដ្ឋប៉ុណ្ណោះ។

ប្រើ ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រង CROn DmC អាចចូលរួមជាមួយ CROn Cluster ។
ចំណាំ! អាជីវកម្មដែលគ្រប់គ្រងដោយរដ្ឋាភិបាលដែលមិនត្រូវបានប្រែក្លាយទៅជា CROn

អាជីវកម្ម (ឧបករណ៍ប្រើប្រាស់ ការដឹកជញ្ជូនផ្លូវដែក ការរុករកប្រេង ការរុករកលំហ...) គឺ
ដំណើរការដោយប្រើ ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រង CROn DmC ។

CROn Cluster ដំណើរការពី 'CRBC' (CROn Retail Bazaar Complex)
និងកន្លែងធ្វើការ។

អាជីព CRON

CRON ភាគច្រើន ធ្វើឱ្យ Apprenticeships (wmw 1) មាន។ កូនជាងក្រោយ CE ទទួលបានវិញ្ញាបនបត្រ ពាណិជ្ជកម្ម (wmw 2)។ អាជីព CRON ចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ។

Trady បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ការងារ 3 ឆ្នាំមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីក្លាយជា 'Senior Trady' (wmw 3) ។ លើកកម្ពស់ដោយអតីតភាពការងារ!

Senior Trady កំឡុងពេល បទពិសោធន៍ការងារ (3ឆ្នាំ) ចូលរៀន 'PHeC Techni-cal College' ទទួលបាន 'Supervisor Certificate'។ នៅពេលមានការបើក ដំឡើងឋានៈដោយអតីតភាពជាអ្នកគ្រប់គ្រង (wmw 4) ។

អ្នកគ្រប់គ្រង ក្នុងអំឡុងពេល (3 ឆ្នាំ) បទពិសោធន៍ការងារចូលរួម 'PDEc មហាវិទ្យាល័យភាពជាអ្នកដឹកនាំ' ទទួលបាន 'សញ្ញាប័ត្រអ្នកដឹកនាំ' ។ នៅពេលដែលមាន ការបើកដែលត្រូវបានដំឡើងដោយអតីតភាពជាអ្នកដឹកនាំ (wmw 5) ។

បទពិសោធន៍ការងារ ជាអ្នកដឹកនាំ ក្នុងអំឡុងពេល (3 ឆ្នាំ) ចូលរៀន 'PDEc Lead-ership College' ទទួលបាន 'សញ្ញាប័ត្រអ្នកគ្រប់គ្រង' ។ នៅពេលដែលមានការបើកចំហរដែលត្រូវបានដំឡើងឋានៈដោយអតីតភាពជាអ្នកគ្រប់គ្រង (wmw 6) ។

អ្នកគ្រប់គ្រង ក្នុងអំឡុងពេល (3 ឆ្នាំ) បទពិសោធន៍ការងារចូលរួម 'PDEc Lead-ership Camp' ទទួលបាន 'Administrator Degree' ។ នៅពេលដែលមាន ការបើកដែលត្រូវបានដំឡើងដោយអតីតភាពជាអ្នកគ្រប់គ្រង (wmw 7) ។ ចូលរួមជាមួយ 'អាងប្រឹក្សាខេត្ត'។

Custodian Guardian ជឿថា មនុស្សគ្រប់រូបមាន សិទ្ធិ 1 ដែលព្រះជាម្ចាស់ ប្រទានឱ្យ 'ការអប់រំដោយឥតគិតថ្លៃ (រមូលខេ 3)' ពីលំយោលរហូតដល់បូជាសព។ ការអប់រំទាំងអស់ត្រូវបានផ្តល់ដោយរដ្ឋាភិបាល និងសហគមន៍។ មិនមានការអប់រំក្រៅរដ្ឋាភិបាលទេ។ មិនមានសាកលវិទ្យាល័យទេ។

គំនិត

គំនិត គឺជាការចាប់ផ្តើមនៃអនាគត។ គំនិតគឺជាផលិតផលនៃសកម្មភាពកម្មសិទ្ធិបញ្ញាទាំងអស់។ គំនិតត្រូវតែ រក្សាទុក តាមរយៈ, ចំណេះដឹងបន្ត។

រាល់ CRON គឺដើម្បីលើកទឹកចិត្តដល់ម្ចាស់ភាគហ៊ុនរបស់ខ្លួន (និយោជិត អ្នកផ្គត់ផ្គង់ អ្នកស្ម័គ្រចិត្ត អតិថិជន) ឱ្យ បង្ហាញគំនិតដែលពួកគេមាន។ អំពី CRON នេះ។ លើកទឹកចិត្តមតិ!

លេខ

លេខមានសារៈសំខាន់ចំពោះអាណាព្យាបាល និង CRON! តម្លៃ លេខ

- 0 > សូន្យ 1 > មួយ 2 > ពីរ 3 > បី 4 > បួន 5 > ប្រាំ
- 6> ប្រាំមួយ 7> ប្រាំពីរ 8> ប្រាំបី 9> ប្រាំបួន 10> ដប់
- 50 > ហាសិប 100 > រយ 500 > ប្រាំរយ

1,000 > ពាន់ 5,000 > ប្រាំពាន់ 10,000 > មួយម៉ឺន 50,000 > ហាសិបពាន់ 100,000 > រយពាន់ 500,000 > ប្រាំ រយពាន់
 1,000,000 > លាន 5,000,000 > 5000010 លាន ហាសិបលាន 100,000,000,000 > រយ លាន
 500,000,000 > ប្រាំរយលាន 1,000,000,000 > ពាន់លាន
 5,000,000,000 > ប្រាំពាន់លាន 10,000,000,000 > ដប់ពាន់លាន 50,000,000,000
 > ហាសិបពាន់លាន 100,000,000,000 > រយ ពាន់លាន 500,000,000,000,000 ពាន់ លាន F
 5,000,000,000,000 > ប្រាំពាន់ពាន់លាន 10,000,000,000,000 >
 ដប់ទ្រីលាន 50,000,000,000,000 > ហាសិប ពាន់ពាន់លាន
 100,000,000,000,000 0,005 ពាន់លាន > 005 រយពាន់លាន ចំណាំ! ពីស្តាំទៅឆ្វេង សញ្ញាក្រឡាសត្រូវបាន
 ដាក់បន្ទាប់ពី 3 វិធានការ នីមួយៗ

៩ លេខ។

CROn ប្រើ CG 'NAs' Measure ។ New Age Units of Measure គឺជាកំណែម៉ែត្រដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព។ វាសំបុព្វបទ ប្រើបុព្វបទ អក្សរធំសម្រាប់អំណាចវិជ្ជមាន។

ឯកតា មូលដ្ឋានប្រវែង ៖ ម៉ែត្រ (ម) ~ ឯកតា មូលដ្ឋាន
 ៖ ម៉ែត្រការ៉េ (មការ៉េ) ~ ម៉ែត្រ ៣ ឌី (ម៉ែត្រគូប) ~ ឯកតា មូលដ្ឋានបរិមាណ ៖ លីត្រ (លីត្រ) ~
 ឯកតា មូលដ្ឋានទម្ងន់ ៖ ក្រាម (ក្រាម)

CROn មធ្យោបាយតែមួយគត់ក្នុងការធ្វើអាជីវកម្ម ហាង..

